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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ú r

az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrnak

„Uzsorás? Nagybirtokos? Mintagazdaság? Bank? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Egy 2013-as sajtótájékoztatón újságírói kérdésre válaszolva Ön Csányi Sándor OTP-vezérne k
is üzent . A bank első embere ugyanis legutóbb úgy fogalmazott, hogy Lázár János tehetséges
politikus, a trafikügyet is jól intézte . Erre reagálva Ön azt mondta:

"Tekintettel arra, hogy nem jellemző, hogy találkoznék Csányi Sándorral, a
sajtótudósításoknak köszönhetően hallottam azt, amit nekem címzett az elnök úr . Nincs más
választásom, mint ennek az engem lesajnáló és lenéz ő megjegyzésnek a tudomásul vétele,
hiszen mégiscsak Csányi Sándor az ország első számú uzsorása. Ezért bárhogy is páváskodik
a devizahitelesektől szerzett milliárdjaival, én természetesen meghunyászkodom és tudomásu l
veszem, hogy egy ekkora ember engem tehetségtelen vagy más jelz ővel illet. Tudomásul kell
vennünk: aki ilyen fontos ember ebben az országban, annak a megjegyzését kénytelen vagyo k
tudomásul venni. "

Egy idei kormányinfón elhangzottak ellenére, nagy meglepetésre Csányi Sándo r
agrárérdekeltségei is mintagazdaságok lehetnek, amelyek gyakorlatilag az ország legnagyob b
földbérlőinek számítanak. Csányi agrárcégei Ön szerint azért lehetnek mintagazdaságok, é s
úszhatják meg ezzel azt, hogy elárverezzék a bérelt állami földjeiket, mert ezeken a termelés
és a végtermék előállítása összekapcsolódik, ami mintaértékű.

Év végén pedig a kereskedelmi bankok közül els őként az OTP Bank kötött megállapodást az
NFA-val . A megállapodás lehetővé teszi, hogy a kereskedelmi bankok - így a elsőként az
OTP Bank - fedezetként vonhassák be az értékesített állami termőföldeket, ha a
gazdálkodóknak hitelre van szükségük a vásárláshoz .



A fentiek miatt következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Ön szerint melyik illik legjobban Csányi Sándor agrárérdekeltségeire? Nagybirtok ,
vagy mintagazdaság ?

2. Ön szerint melyik illik legjobban Csányi Sándor pénzügyi érdekeltségeire? Uzsorás,
vagy mintabank, akivel érdemes megállapodást kötni?

Mivel a válaszok nem érintik a 2002 - 2010 . év közötti kormányokat, azok megemlítését
kérem, mellőzze a válaszában!

Budapest, 2016 . január 5 .
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